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Leusden Fit 
Ieder jaar krijgt de raad een update over het bereik van het meerjarenprogramma 
LeusdenFit . LeusdenFit is in het najaar van 2016 gestart met als doel het bevorderen van 
een gezonde leefstijl voor alle inwoners van Leusden

De presentatie richt zich op de pijlers en de vertaling daarvan naar de activiteiten. Tot nu toe 
is er veel gedaan om kinderen te bereiken. Komend jaar wordt dat verbreed naar 
volwassenen. Ook wordt er een netwerkanalyse uitgevoerd naar hoe de samenwerking  
tussen de vele partners van LeusdenFit verder kan worden verbeterd. 

De aanwezigen benadrukken het belang van de groep van ouderen en 0-4 jarigen. Ook 
wordt gevraagd of er ook aandacht wordt besteed aan “ondergewicht”. 

Smart City 
De gemeente Leusden is in het verleden ingegaan op de uitnodiging van KPN om deel te 
nemen aan een “living lab”. KPN heeft hiervoor 350 duizend euro geïnvesteerd; Leusden 
heeft ondersteuning middels mankracht geleverd.  

Wat is er gedaan in samenwerking met KPN: 
- Parkeren: de parkeerdruk is in beeld gebracht op de parkeerplaats tegenover het centrum 
voor jeugd en gezin met behulp van sensoren, en op de parkeerplaats bij de jumbo middels 
een camera. De informatie die daarmee is verzameld kan worden gebruikt om te sturen met 
het parkeerbeleid. De informatie kan worden gekoppeld aan digitale borden die 
doorverwijzen.  Deze techniek kan ook worden gebruikt om verkeersstromen bij stoplichten 
in kaart te brengen. 
- Prullenbakken met sensoren waardoor de vulgraad zichtbaar wordt. 

Wat is er zelfstandig is gedaan: 
- sensoren in de ondergrondse containers om de vulgraad te monitoren en de rij-route van 
de vuilniswagens te sturen. 
- Vervanging van de straat verlichting: de lichtmasten kunnen gebruikt gaan worden. 
- De gemalen worden op afstand bestuurd. 

Het college geeft aan dat de gemeente moet leren wat er met de gegevens kan worden 
gedaan.  Het college is van plan een dashboard naar buiten brengen waar ook anderen met 
de data aan het werk kunnen. 

In de bespreking komt de spanning met privacy en veiligheid ter sprake. De data is van de 
gemeente Leusden.  In overeenstemming met de wet wordt geen persoonlijke informatie 
verzameld. Er is een privacy-waakhond die betrokken is en met wie wordt gewerkt aan een 
standaard regeling i.v.m. snel veranderende technieken.  De technieken zijn tot nu toe vrij 



veilig. De gemeente heeft een hack laten uitvoeren op het systeem en er zijn bedrijven 
ingeschakeld die kijken naar de beveiliging. 

Hamershof voorlopig ontwerpplan winkeliers
Een afvaardiging van de VVE eigenaren winkelpanden Hamershof geeft een presentatie over 
het ontwerpplan. Een meerderheid van de VVE was tegen het oorspronkelijke ontwerpplan. 
Nu is er gekeken wat er minimaal moet gebeurden, is er een klankbordgroep opgericht en 
een plan met een investering van 125 euro per m2. Er wordt vanaf januari 2018 gespaard 
voor de investeringen, en het plan kan gefaseerd uitgevoerd worden in 2 of 3 jaar. Het 
ontwerpplan zelf komt in maart ter stemming, de andere besluiten zijn genomen in 
december.   De architect licht het ontwerpplan toe.  De basis is de knip tussen de woningen 
boven en de winkelpanden op de begane grond.  Het college licht toe dat het ontwerpplan 
voorziet in een goede, eenduidige en op elkaar afgestemde kwaliteit tussen de 
winkelpanden en de openbare ruimte.  

Naar aanleiding van de bespreking:
- De renovatie van het openbaar ruimte (de vloer) start na de renovatie van de gevels. 
- Er wordt in de financiering door de VVE rekening gehouden met een onderhoudsplan. 

De wethouder geeft ten slotte aan dat wat betreft het college er voldaan is aan de 
voorwaarden om aan de slag te gaan met fase 1, en geeft aan dat de raad het 8 maart kan 
aangeven als zij dat anders zien. Voor fase 2 en 3 komt er een raadsvoorstel in de zomer. 

RIB en A-stukken 
Betaalbaar wonen
- Passage middelbare huurwoningen in vergelijking met sociale huurwoningen “lagere 
kwaliteit verhouding sociale huurwoning”. College licht toe dat er bij de bouw van nieuwe 
sociale huurwoningen er gezocht wordt naar een verhouding waardoor men eerder nadenkt 
een volgende stap te maken als dat mogelijk is. 
- Project doorstroming van grote huurwoningen naar kleinere woningen. College geeft aan 
dat er meerdere mensen interesse hebben. Aan het project geldt wel een inkomensgrens en 
wie wil verhuizen vanuit een koopwoning komt niet in aanmerking. 

IKC Berkelwijk 
- De leerpunten in binnen-en buitenruimte van de andere 3 IKC’s worden benut en komen 
terug in het programma van eisen. 
- De identiteit van de scholen loopt uiteen. Tenminste een van de scholen beraamt zich of de 
identiteit voldoende gewaarborgd kan worden in het plan voor de IKC.

Verlichting 
De aanwezigen geven aan dat er klachten zijn of donkere punten in Leusden na vervanging 
van de straatverlichting, waardoor gevaarlijke situaties kunnen ontstaan.  De wethouder legt 
uit dat het instellen nog niet afgerond is en dat er gekeken zal worden naar de veiligheid. 



Huis van Leusden
- In overleg met de griffie wordt er gekeken naar de techniek in de nieuwe raadzaal. 
- De ruimte om tegenslagen op te vangen is op, zijn er nog problemen te verwachten? Het 
college geeft aan dat de bouwfase redelijk is afgerond en dat dit te overzien is. De gemeente 
heeft goede begeleiding om binnen de bandbreedte te blijven. Als het budget dreigt 
overschreden te worden dan zijn er twee mogelijkheden: versoberen of naar de raad voor 
meer geld. 

Toezegging wethouder Overweg de raad een financieel overzicht te sturen van het Huis van 
Leusden tot nu toe. 


